

27 November 2025

## For Immediate Release

## **Election Forum (Transport Functional Constituency) Successfully Held**

Hong Kong, 25 November 2025 – The Chartered Institute of Logistics and Transport in Hong Kong (CILTHK) successfully hosted the Election Forum (Transport Functional Constituency). The event drew over a hundred industry representatives and election committee members from the transport sector, demonstrating the strong engagement and enthusiasm within the community.

An opening remarks was delivered by Mr. Tsui Chun-fai, Honorary Secretary of CILTHK. With Election Committee Members Mr. Lee Luen-fai and Mr. Chan Kwok-shing acting as facilitators of the forum, candidates of the Transport Functional Constituency Mr. Feng Jiapei (TR1) and Mr. Lam Ming-fung, Lothair (TR2) presented their policy platforms, sharing their visions for the future development of the industry.

Wide range of topics, including land public transport, maritime transport, aviation development, freight logistics, green energy, and autonomous driving technologies were covered in the interactive sessions during which election committee members and industry representatives actively raised questions. Both candidates responded comprehensively, showcasing their respective policy directions professional insights.

The forum was designed to foster dialogue between candidates and the industry, enabling voters to gain a deeper understanding of the candidates' platforms. CITLHK further encouraged members of the sector to actively participate in the upcoming election on 7 December 2025, contributing to the sustainable advancement of the industry in Hong Kong.

Join the Election Together We Create the Future

-End-



2025年11月27日

新聞稿

## 航運交通界立法會選舉論壇圓滿舉行

【香港 2025 年 11 月 25 日】由香港運輸物流學會主辦的「航運交通界立法會選舉論壇」已圓滿舉行。是次論壇吸引逾百名業界代表及航運交通界選委出席,現場討論氣氛熱烈。

論壇由航運交通界選委李鑾輝先生及陳國盛先生主持,並由香港運輸物流學會義務秘書崔振輝先生開場致詞。兩位候選人馮佳培先生(TR1)及林銘鋒先生(TR2)向在場人士介紹政綱,闡述對航運交通界未來發展的願景。

在互動環節中,選委及業界代表踴躍提問,議題涵蓋陸路公共交通、海上運輸、航空發展、貨運物流、綠色能源及無人駕駛技術等多個範疇。候選人就相關問題作出回應,展現各自的政策方向 與專業見解。

香港運輸及物流學會表示,論壇旨在促進候選人與業界的交流,讓選民更全面了解政綱及理念。 學會並呼籲業界人士於 2025 年 12 月 7 日踴躍投票,共同推動航運交通界的持續發展。

投入選舉 共創未來